
PROTOKÓŁ NR 40/2023  

Z POSIEDZENIA KOMISJI ZDROWIA, POMOCY SPOŁECZNEJ I EKOLOGII 

z dnia 30 sierpnia 2023 r. 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii 

– p. Grażyna Kwiatkowska. 

Posiedzenie odbyło się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie.  

O godz. 9.35 Przewodnicząca komisji powitała członków komisji oraz zaproszonych gości i 

otworzyła posiedzenie komisji. Przewodnicząca poprosiła członków komisji o potwierdzenie 

obecności poprzez przyciśnięcie przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 5 

członków komisji. 

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji odczytała proponowany porządek posiedzenia.  

Uwag i zmian nie zgłoszono. 

Poddała nw. porządek posiedzenia pod głosowanie: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia  

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

Ad. 3. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

Członkowie komisji zaopiniowali nw. projekty uchwał: 

1/ w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Legionowskiemu 

Pani Anna Ziółkowska omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że zmiana uchwały wynika 

z konieczności zabezpieczenia środków na funkcjonowanie ambulatorium dla mieszkańców 

Powiatu Legionowskiego. Zgodnie z listem intencyjnym gmina Wieliszew zobowiązała się 

do partycypowania w rocznych kosztach utrzymania ambulatorium na poziomie 6,25%. 

Zgodnie z pismem Starosty Legionowskiego roczny koszt funkcjonowania ambulatorium, 

w 2023 r. wyniesie 1 447 130 zł, w związku z tym udział gminy Wieliszew wyniesie 

90 445,62 zł. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Legionowskiemu  

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  



ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

2/ w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w gminie Wieliszew 

Pani Greta Pietrzak-Ściechura omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmiana uchwały 

wynika ze zmiany ustawy oraz jej nowego tytułu „na przeciwdziałania przeciw przemocy 

domowej”. Wójt w drodze zarządzenia będzie powoływał i odwoływał członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego. Pani Greta Pietrzak-Ściechura poinformowała również o 

przygotowanej autopoprawce, która zmienia brzmienie paragrafu pierwszego.  

Uwag i zmian nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w gminie Wieliszew  

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska 

Ad. 4. Sprawy różne. 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że kolejne posiedzenie komisji zostanie zwołane 

przed 15 września, podczas którego odbędzie się wizytacja w SPZOZ Wieliszew oraz filii w 

Skrzeszewie, a także zostaną wypracowane wnioski do budżetu gminy na 2024 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy – p. Marcin Fabisiak poprosił o zwrócenie uwagi pracownikom 

firmy odbierającej odpady od mieszkańców, by worki nie wrzucali na posesję tylko w miar 

możliwości przekładali je przez bramę lub siatkę. Jak również na fakt, że sprawdzając 

zawartość worków często je rozcinają i w momencie kiedy jakieś odpady znajdują się, które 

są nie zgodne z przeznaczeniem zostawiają rozcięte i rozwalone.  

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 9.44 Przewodnicząca komisji podziękowała zebranym za udział i zakończyła 

posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:     Przewodnicząca Komisji 

Anna Ziółkowska    Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii 

         Grażyna Kwiatkowska 

 

 


